

Über die Autoren

Nicole Widmer

hat an der Universität Zürich das Lizentiat in Betriebswirtschaft sowie das Diplom für das Höhere Lehramt in Handelsfächern erworben. Den Master of Business Administration in International Business hat sie an den Universitäten von Bristol (GB) und Paris erlangt. Sie ist seit 1990 an der KV Zürich Business School tätig und hat nach dem Cambridge Certificate of Proficiency das CAS in Bilingual Teaching der Pädagogischen Hochschule Zürich absolviert.

Sie unterrichtet seit 2011 Berufsmaturklassen bilingual in Rechnungswesen, Betriebswirtschafts- und Volkswirtschaftslehre. Zudem ist sie Mitautorin der Lehrmittelreihe «W&G Wirtschaft und Gesellschaft» und «Finanzbuchhaltung nach Swiss GAAP FER».

Christoph Hohl

Dr. phil., studierte nach dem Abschluss der Beloit Memorial High School in Beloit, Wisconsin, USA, Englisch, Geschichte und Chinesisch in Zürich and Peking.

Er schrieb seine sprachwissenschaftliche Dissertation in Zürich und bildete dort Lehrpersonen an der Universität und der Pädagogischen Hochschule aus.

An der KV Zürich Business School unterrichtet er Englisch und Geschichte (deutsch und englisch) und betreut das Projekt Bilingualer Unterricht, welches er initiiert hat.

Er leitet das Autorenteam für die zentralen schweizerischen Schlussprüfungen in Englisch und ist ein bekannter und erfolgreicher Autor einer Reihe englischer Sprachlernbücher.

About the authors

Nicole Widmer

finished her studies at the University of Zurich with a Master Degree in Business (MBA) and Master of Advanced Studies in Secondary and Higher Education (MASSHE).

She also holds the MBA in International Business of the universities of Bristol (GB) and Paris. In 1990 she started teaching at the KV Zurich Business School, and – after earning the Cambridge Certificate of Proficiency – received the CAS in Bilingual Teaching of the Zurich University for Teacher Education.

She has been engaged in bilingually teaching Financial Accounting, Business Studies, and Economics since 2011. She has also co-authored the coursebook series «W&G Wirtschaft und Gesellschaft» and «Finanzbuchhaltung nach Swiss GAAP FER».

Christoph Hohl

Ph. D., studied English, History and Chinese in Zurich and Peking after graduating from Beloit Memorial High School in Beloit, Wisconsin, USA. He wrote his thesis on linguistics in Zurich and has trained English teachers at the University of Zurich as well as the Zurich University of Teacher Education.

He teaches English and History (in English and in German) at the KV Zurich Business School and has launched and managed the school's bilingual teaching programme. He holds a CAS in Bilingual Teaching of the Zurich University for Teacher Education. He chairs the team responsible for the Swiss central English exams in business schools and is well known as a successful writer of course books for English.